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i trajnosti. Kao što provjeravamo kvalitetu proizvoda kojeg 
namjeravamo kupiti, uvijek bismo trebali iskreno procijeniti 
postojanost materijala kojim se koristimo u gradnji svog života. 
Biblija nam otkriva da postoji poredak važnosti i da je vječnost 
važnija od prolaznoga. Jedinstvena ljepota ljudskog života je u 
slobodi našeg izbora, no upravo nas slobodna volja na kraju čini 
odgovornima za naše odluke. Na cijeloj planeti od svih živih bića 
samo ljudi imaju sudove, jer mi jedini možemo prosuditi što je 
ispravno, a što krivo. Životinjski svijet slijedi neki svoj prirođeni 
nagon, ali samo čovjek ima sposobnost prepoznati dobro i zlo. 
Ljudima je Bog dao da gospodare svojim životom, što znači da 
brinu i dobro upravljaju, a oni se nerijetko ponašaju kao lopovi, 
a ne kao gospodari, te tako na koncu ispadne da potkradaju 
sami sebe. Povijest ljudskog roda zapravo je priča o potrazi za 
unutarnjim mirom, smislom i zadovoljstvom, a sav glamur kojim 
se slika o čovjeku nastoji uljepšati samo je prolazni sjaj nakon 
kojeg slijedi gorko razočaranje. 
Uvijek bismo trebali težiti za istinom, 
jer nema koristi od samozavaravanja 
ili skrivanja u laži. Biblijska istina je 
standard koji otkriva naše stanje i 
ona je mjerilo kojim je izmjerena naša vrijednost. Biblija otkriva 
da je naša najveća potreba da se vratimo u Božju blizinu iz koje 
je čovjek istjeran zbog svoga grijeha. Bio sam zapanjen kada 
sam se suočio s onim što piše u Bibliji, jer sam zaključio da je 
netko pisao o mom životu i prije no što sam se ja uopće rodio. 
Ta od Boga dana riječ razotkrila je moj grijeh, ali nisam naišao na 
osudu. Upravo suprotno: Bog mi je ponudio oproštenje i pozvao 
me u Savez. Spoznao sam da me Bog poziva u pomirenje, jer je 
Isus dao svoj život da plati cijenu za grijeh čovječanstva. Postalo 
mi je jasno da to što vjerujem u Božje postojanje ne mijenja 
moju narav, niti moj položaj pred Bogom. Svi smo mi ljudi Božja 
stvorenja, ali samo onima koji prihvate Isusa Krista kao Spasitelja 
Bog daje mjesto u svojoj prisutnosti i oni postaju Njegova djeca. 
Isus je Put u život i bez Njega samo lutamo ovim svijetom i 
pipamo sve kao u mraku. 
Možda nije lako priznati svoje loše stanje, ali 
sigurno je bolje istinito prosuditi i potražiti 
rješenje nego se zavaravati lažima. Kako mi 
laž može pomoći i kamo me može dovesti? 
Ako istina nije temelj ljudskog života, ono što 
slijedi je velika katastrofa. Istina je siguran temelj na kojem se 
može graditi, jer se ona nikada neće promijeniti, a laž je nestalna 
i uvijek je samo pitanje vremena kada će se nekom ono što je 
lagao srušiti na vlastitu glavu. Božja istina objavljena je u Bibliji 
kao autentičan zapis i poruka o Bogu i čovjeku, o Stvoritelju i 
stvorenju. Iako je svijet nesavršen, zbog ljudske iskvarenosti još 
uvijek se u njemu može vidjeti uzorak koji nas upućuje da postoji 
Stvoritelj i da za život ljudi postoji originalan plan. Osnovna 
potreba stvorenja je da poznaje Boga, svoga Stvoritelja, jer bez 
Njega život nema smisla. 
Ako želiš primiti oproštenje i započeti novi put možeš se pomoliti:  
ISUSE, VJERUJEM DA SI DAO SVOJ ŽIVOT ZA MENE. OPROSTI 
MI MOJ GRIJEH. TEBI PREDAJEM SVOJ ŽIVOT, DA BUDEŠ MOJ 
SPASITELJ. HVALA TI!

Ta što koristi čovjeku ako sav svijet zadobije, a samoga 
sebe izgubi ili sebi naudi? Luka 9:25

Ako istina nije 
temelj ljudskog 
života, ono što 
slijedi je velika 
katastrofa. 

Uvijek bismo trebali težiti 
za  istinom, jer nema koristi 
od samozavaravanja ili 
skrivanja u laži. 

ŠTO JE VAŽNO?
AUTOR: Robert Starčić, Zagreb

Što je zaista važno u životu? Nadam se da se možemo složiti 
kako je za kvalitetan i ispunjen život prije svega potrebno 
usmjeriti svoju pažnju na istinske vrijednosti, na ono što 

zaista vrijedi. Trebamo se iskreno zapitati što zapravo tražimo 
u životu, jer je sigurno da nam smjer našeg kretanja određuje 
ishod putovanja. Nitko se ne želi naći razočaran na kraju svog 
puta u koji je uložio sve što ima, 
no ako smo nesmotreni i samo 
pustimo da nas nosi struja svijeta, 
tada nismo sigurni. Unatoč 
činjenici da bi uza sav tehnološki 
razvoj današnjice trebali biti stabilniji, sve više nam se otkriva 
nestalnost ljudskog života. Razvijeni dio svijeta brzo se mijenja 
i podložan je raznim strujama koje ga usmjeravaju. Rastrgani 
smo brzinom modernog života i pažnja nam je razdijeljena 
na sve strane, do te mjere da zaboravljamo na svoju krhkost i 
prolaznost. U ovom ubrzanom svijetu ponekad se ne možemo 
ozbiljno posvetiti svemu što bismo željeli i neki odnosi trpe 
samo zbog toga što smo pogriješili u postavljanju prioriteta. 
Jedna velika greška u odabiru važnosti je zapuštanje obiteljskih 
vrijednosti, a potvrđena je statističkim izvještajima koji 
bilježe kako u Hrvatskoj svaki treći brak završava razvodom. 
Raznoliki sadržaji omogućeni digitalnom globalizacijom svijeta 
nedvojbeno donose veliku korist, ali se isto tako oni neoprezni 
izgube u takvoj širini informacija i ostanu zatočeni u takozvanoj 
virtualnoj stvarnosti. Svijet je više nego ikada pun falsifikata 
i lažnog sjaja kojim se ljudska duša ne može zadovoljiti. To 
je razlog tihe patnje i nesigurnosti u ljudima koja se u pravilu 
prikriva lažnim nastupom i izvanjskom kozmetikom. Dokaz za 
to su cijele kulture naroda, izgrađene samo kao kulise lijepih i 
čvrstih gradova iza kojih se skrivaju moralne ruševine ljudskih 
života i društava. 
Ima u životu važnih i manje važnih stvari, 
a razni ljudi biraju različite vrijednosti 
za svoje prioritete. Tragično je što 
pozornost ljudi najčešće privlače stvari 
ili doživljaji kratkoga vijeka, a takvih je nažalost puno oko nas. 
Znaj da prave vrijednosti uvijek prati odlika njihove posebnosti 

Unatoč činjenici da bi uza sav 
tehnološki razvoj današnjice 
trebali biti stabilniji, sve više 
nam se otkriva nestalnost 
ljudskog života. 

Biblija nam otkriva 
da postoji poredak 
važnosti i da je vječnost 
važnija od prolaznoga.

FOTO: Kristijan Cerin, Zagreb

  DOBRI LJUDI
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NEZADOVOLJSTVO - oružje Zloga
AUTOR: pastor Damir Šićko Alić, Zagreb

Kako pade sa nebesa, Svjetlonošo, sine Zorin? Kako 
li si oboren na zemlju, ti koji si obarao narode? / U 
svom si srcu rekao: ‘Uspet ću se na nebesa, uzdići 
ću  prijesto svoj povrh zvijezda Božjih. Sjest ću na 
na vrh skupa, na krajnom sjeveru. / Uznijet ću se 
iznad oblaka, bit ću poput Višnjega.’ / A srušit ćeš 
se u Podzemlje, u dubine provalije!” Izaija 14.12-15

U tekstu koji čitamo vidimo ono što se dogodilo sa 
Svjetlonošom (Sotonom) u nebu. Na temelju biblijskih 
tekstova znamo da je on bio predivno stvoren, da je bio 

uzor savršenstva, pun mudrosti i čudesno lijep… (vidi Ezekiela 
28:12-17). Bio je pomazan i imao je uzvišeno mjesto u Božjem 
stvorenju, ali je iz nekog razloga bio nezadovoljan pozicijom 
koju mu je Bog dodijelio i poželio je biti jednak Višnjemu. 
To nezadovoljstvo ga je povuklo u bunt i u djelovanje koje je 
uzrokovalo ogromne pomake u stvorenju. Za sobom je povukao 
jedan dio anđela i oni su željeli drugu poziciju, drugo mjesto i 
funkciju od one koju im je Bog dodijelio (vidi Judu 5,6).
Nakon toga je đavao došao Adamu i Evi i u njih posijao 
nezadovoljstvo onim što je Bog odredio za njih (da budu Božji 
prijatelji i suradnici, da vladaju i upravljaju Zemljom). Uvjerio 
ih je da mogu imati i bolju poziciju, da mogu biti kao bogovi, 
ako budu jeli sa drveta spoznaje dobra i zla. Oni su to i poželjeli, 
djelovali u skladu s tim i pali u grijeh, povukavši za sobom cijelo 
buduće čovječanstvo.

Nezadovoljstvo je moćno Sotonino oružje. Mnogi ljudi to ne 
prepoznaju, ali on stalno nastoji posijati nezadovoljstvo u 
ljude. Bilo glede njih samih, njihovih bračnih partnera, njihovog 
posla, crkve ili bilo čega drugog. Nezadovoljstvo nas vodi ka 
razočaranju, depresiji, srdžbi i drugim negativnim stvarima. Ljudi 
se zbog nezadovoljstva ubijaju, prekidaju brakove, napuštaju 
dobre poslove i rade druge slične stvari. Mnoge su crkve propale 
i mnogi su se vjernici izgubili zbog nezadovoljstva.
U svemu tome mnogi nisu ni zapazili da je nezadovoljstvo bilo 
oružje Zloga da ih udalji iz onoga što je Božja volja. 
Ako prolaziš kroz nezadovoljstvo, upitaj se nisi li pod napadom 
Zloga. Možda je to razlog zašto se tako negativno osjećaš, zašto 
negativno razmišljaš. Ne dopusti neprijatelju da te prevari i da 
te izvuče s mjesta na kojem te Bog želi, iz odnosa koji Bog ima 
za tebe.

Damir Šićko Alić - KATOLIČKA VJERA u crkvenoj predaji
Ova knjiga sadrži misli ranokršćanskih 
pisaca i mnoštvo navoda iz izvornih djela 
raspoređenih prema tematskim cjelinama 
naslova pojedinih poglavlja.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 1/6159-068

PREPORUČAMO

Ta i ja, premda sam čovjek pod vlašću, imam pod sobom vojnike pa reknem jednomu: ‘Idi!’ – i ode, 
drugomu: ‘Dođi!’ – i dođe, a sluzi svomu: ‘Učini to’ – i učini.«
Čuvši to, zadivi se Isus i reče onima koji su išli za njim: »Zaista, kažem vam, ni u koga u Izraelu ne 
nađoh tolike vjere. Matej 8:9,10 

Vjera je povezana s razumijevanjem i prakticiranjem podložnosti. Na stotnikov govor o hijerarhiji i 
podložnosti, Isus odgovara izjavom o velikoj vjeri, jer je vjera povezana s funkcioniranjem u poziciji 

koju nam je Bog dodijelio. Kada prihvatimo i funkcioniramo u poziciji koju nam je Bog dodijelio, mi 
djelujemo u vjeri, u predanju i pouzdanju u Boga i Njegovu volju za nas.
Nitko tko ne prihvaća poziciju koju mu je Bog dodijelio ne može rasti u vjeri. U njoj rastemo kada 
prihvatimo svoje mjesto u Kristu i u Njegovom tijelu, Crkvi. To podrazumijeva zauzimanje i naše duhovne 
i naše ovozemaljske pozicije. 
Ponekad su ljudi voljni prihvatiti svoju duhovnu poziciju, no nisu voljni prihvatiti ovozemaljsku. Ponekad 
ljudi stoje u svojoj ovozemaljskoj poziciji, ali nisu u svojoj duhovnoj poziciji. U oba slučaja, ne mogu 
osloboditi puni potencijal vjere koji u njihovom životu može učiniti čuda.
Nađi svoje mjesto u duhovnom i u naravnom, funkcioniraj u toj poziciji i vidjet ćeš Božju slavu.
                                                                                        Damir Šićko Alić
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ISUS ME JE OZDRAVIO! ISUS ME JE OZDRAVIO! 

Zovem se Katica i imam 91 godinu. Ovo je moje 
svjedočanstvo o iscjeljenju koje sam primila kroz vjeru 
u Boga i molitvu u Isusovo ime. Prije otprilike godinu 

dana osjetila sam bolove u nozi, ali s obzirom na moje godine 
ispočetka nisam tome pridavala pozornost. Mislila sam da je 
to nešto prolazno i da nema potrebe javljati se liječniku. No 
bolovi su postajali sve jači, a noga je poplavila od razlivene krvi. 
Nakon pregleda liječnika opće prakse upućena sam na bolnički 
prijem i specijalističke preglede. U bolnici sam provela nekoliko 
dana i za to vrijeme liječnici specijalisti su promatrali moje 
stanje i vršili potrebna snimanja i preglede. Nakon obavljenih 
pretraga dijagnosticirano mi je začepljenje krvnih žila u dijelu 
potkoljenice. Liječnički tim donio je zaključak da je dio noge 
potrebno kirurški odstraniti jer se ne očekuje poboljšanje stanja, 
a postoji opasnost od većih komplikacija. Ugrušak je, prema 
procjeni liječnika, mogao izazvati trombozu i u konačnici dovesti 
do smrti.
Saopćili su mi da se mora izvršiti amputacija potkoljenice i da za 
moju nogu više ‘‘nema spasa“. Kad sam čula da ću izgubiti nogu, 
nisam se mogla složiti sa takvim ishodom pa sam na vlastitu 
odgovornost odlučila otići iz bolnice. Doktor me je upozorio da 
bi se noga mogla osušiti i odumrijeti, ali ja sam rekla da imam 
jednog dobrog liječnika. Nije mu bilo jasno o čemu govorim pa je 
upitao: ‘‘A gdje Vam je taj liječnik?“ Ja sam samo pokazala  prstom 
prema gore - to je bio znak da vjerujem Bogu za izlječenje. Jedan 
mlađi liječnik bio je uz mene i sve je to promatrao, a nakon što je 
čuo moju izjavu samo je rekao: ‘‘Dobro, Katice, dobro!“
Otkad sam predala svoj život Isusu, naučila sam da svoje 
potrebe mogu predati Njemu, jer je On Spasitelj i u svemu nam 
može pomoći. Rekla sam sama sebi: ‘‘Ako je Isus pobijedio smrt, 
sigurno s Njim mogu nadvladati ovu situaciju.’’ Odlučila sam se 
pouzdati u Isusa jer sam u Bibliji vidjela da Bog želi iscijeliti i naša 
tijela ako Mu vjerujemo. U svim je Evanđeljima zapisano kako 
je Isus liječio bolesne, i to je za mene bio poticaj da vjerujem 
Bogu za čudo i iscjeljenje. Znala sam da nam Bog želi pomoći 
kad se nađemo u teškim životnim okolnostima. Predala sam tu 
situaciju Bogu u molitvi; obavijestila sam braću i sestre iz crkve i 
pozvala ih da molimo zajedno za dobar ishod. Odgovorili su na 
moj poziv i uključili se u molitvu. Moja kćer je također bila stalno 
uz mene i zajedno smo molile za iscjeljenje. 
Ugrušak koji je prouzrokovao začepljenje žila nakon toga je 
nestao, a ispod noktiju na nožnim prstima počela je izbijati krv. 
Javila sam se također i pastoru crkve za molitvu i polaganje 
ruku od strane crkvenih starješina jer se u Bibliji spominje takva 
molitva u slučaju kada je netko bolestan i treba ozdravljenje. U 
tom periodu očekivanja mog iscjeljenja posjetio me je također 
jedan bračni par iz crkve i pomolili smo se zajedno. Dok su molili 
za mene osjetila sam kao da val topline ide kroz moje stopalo i 
izlazi van.

Uz molitve i vjeru činila sam sve što 
sam mogla kako bih potpomogla 
ozdravljenje noge i poboljšanje 
stanja koje je zaista izgledalo loše. 
Pažljivo sam održavala higijenu 
noge, masirala bolno tkivo i 
namakala stopalo kako bih sebi olakšala bolove. Stalno sam 
vjerovala da će biti dobro. Malo po malo noga me prestala boljeti 
i krv se povukla. Nakon otprilike mjesec i pol noga je bila zdrava 
i danas na njoj nema nikakvih znakova bolesti niti posljedica, 
rekla bih čak da je sada zdravija od druge noge. Nisam susrela 
liječnika koji me je uputio na amputaciju jer zbog obiteljskih 
okolnosti nisam mogla otići na zakazanu kontrolu, ali vjerujem 
da sadašnje zdravstveno stanje moje noge može biti ohrabrenje 
i svjedočanstvo svima. Živa vjera je kanal za sve što Bog može 
učiniti. 
Prije više od dvadeset godina predala sam svoj život Isusu 
i otad vjerujem Bogu za pomoć u svim situacijama i životnim 
okolnostima. U životu sam primala žestoke udarce i prolazila 
kroz teške periode, no uvijek sam se držala Božjeg obećanja 
da će u svemu biti s nama i da će nam uvijek pomoći. Doživjela 
sam veliki gubitak kroz smrt moje unučice rođene oštećenog 
zdravlja, moja je kćer također prerano preminula i otišla k 
Bogu prije mene, što je vrlo bolno i teško iskustvo. Sve to nije 
poljuljalo moju vjeru u Isusa. Upravo mi je ta vjera pomogla 
nakon njihovog odlaska i dala mi nadnaravnu snagu da prođem 
kroz sve i održim se u takvim negativnim okolnostima. Kad 
bismo gledali iz „ljudske“ perspektive, trebala sam biti slomljena, 
vrištati od boli i plakati nad svojom sudbinom. Ali ja sam imala 
utjehu da su otišli Gospodinu i da ćemo se ponovno susresti, 
kao što je Isus i rekao. Kada sam ostala sama, Bog mi je doveo 
predivne članove moje uže obitelji da mi budu na pomoć i da 
skrbe za mene. Zbrinuta sam i imam sve što mi je potrebno, 
zahvalna sam Bogu jer se brine za mene i kroz što god prolazila, 
On mi pokazuje da je uvijek sa mnom.

U životu sam primala žestoke 
udarce i prolazila kroz teške 
periode, no uvijek sam se 
držala Božjeg obećanja da 
će u svemu biti s nama i da 
će nam uvijek pomoći.

Paola Starčić- SVJEDOČANSTVA O BOŽJOJ DOBROTI
Svjedočanstva o Božjoj dobroti 
grupirana su u četiri cjeline: Iscjeljenje, 
Oslobođenje, Obnova obitelji i 
Financijski uspjeh. Naš Gospodin Isus 
Krist isti je jučer, danas i zauvijek će biti 
isti. Ono što je učinio u životima ovih 
ljudi, želi učiniti i u tvom životu!
U knjizi se nalaze osobna svjedočanstva 
slobode od teških emocionalnih 
povreda, pobjeda nad depresijom, 
oslobođenje od PTSP-a i ovisnosti o 

alkoholu. Ako je Bog to učinio za druge, može to učiniti i za tebe! 
NARUČI SVOJ PRIMJERAK!

www.okknjizara.com e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

                             PREPORUKA



SAVEZ CRKAVA Riječ Života   5Želite li donacijom potpomoći ovaj časopis, svoj prilog možete uplatiti na račun: 
Savez Crkava ‘‘Riječ Života’’, IBAN: HR28 2402 0061 1004 1020 4, poziv na broj: 321

BOŽJA RIJEČ - DUHOVNA HRANA
AUTORICA: Željka Rupčić, Zagreb

Knjiga koja je kroz povijest doprla do najvećeg broja ljudi 
i koja je na bolje promijenila nebrojene živote je Biblija ili 
Sveto pismo.

Apostol Petar je, obraćajući se kršćanima, pisao o temeljima vjere: 
„Prije svega ovo znajte: nijedno proročanstvo sadržano u Pismu 
nije stvar samovoljnog tumačenja, jer nikad neko proročanstvo 
nije došlo od ljudskoga htijenja, nego su ljudi govorili od Boga, 
potaknuti od Duha Svetoga“ . (2. Petrova 1:20,21)
Apostol Petar koji je bio Isusov učenik, kaže da, prije svega, 
trebamo znati jedno - to da ništa što piše u Svetome pismu nije 
došlo od ljudi, već da su ljudi govorili, to jest pisali, nadahnuti 
Duhom Svetim. Duh Sveti je autor Biblije. Ljudi su pisali prema 
Njegovom nadahnuću, što Bibliju čini jedinstvenom knjigom na 
svijetu.
Apostol Pavao je, obraćajući se mladom učeniku Timoteju, pisao 
isto što i apostol Petar: „...sveta Pisma mogu te učiniti mudrim za 
spasenje po vjeri u Krista Isusa. Svako je Pismo od Boga nadahnuto 
i korisno za pouku, za karanje, za popravljanje i odgajanje u 
pravednosti, da čovjek Božji bude savršen - opremljen za svako 
djelo ljubavi“. (2. Timoteju 3:15-17)
Pristupi k Bibliji kao k pismu koje je Bog uputio tebi i dozvoli da 
te ona uči i mijenja! Ona će te tada učiniti mudrim, podučiti te, 
ukoriti, odgajati u pravednosti i opremiti za svako djelo ljubavi. 
A to je upravo ono što ti je i potrebno!
Kao što je kruh hrana tvom tijelu, tako je i Božja Riječ hrana tvom 
duhu. Isus je rekao: „Pisano je: ‘Ne živi čovjek samo o kruhu, nego o 
svakoj riječi koja izlazi iz usta Božjih’“ . (Matej 4:4)
Božja Riječ je duhovna hrana i bez nje ne možeš rasti u duhu. 
Ona izgrađuje, ohrabruje i jača tvoj duh. Za zdravi duhovni rast 
neophodno je redovito čitati Bibliju i na taj se način hraniti 
Božjom Riječju. Čitaj Bibliju svakodnevno, istražuj je, crpi iz nje 
mudrost! 
Biblija je sastavljena od šezdeset i šest knjiga - trideset i devet 
knjiga Starog zavjeta i dvadeset i sedam knjiga Novog zavjeta.
„Bog koji je nekoć u mnogo navrata i na mnogo načina govorio 
ocima po prorocima, na kraju, to jest u ovo vrijeme, govorio nam 
je po Sinu, koga je postavio baštinikom svega i po kome je stvorio 
svijet“ . (Hebrejima 1:1,2)
Novi zavjet možemo podijeliti na četiri dijela:
1. Evanđelja - četiri evanđelja koja su pisali evanđelisti Matej, 
Marko, Luka i Ivan, svaki iz svog kuta gledanja na zbivanja vezana 
uz Isusov život na zemlji, Njegova učenja i čudesa.
2. Djela apostolska - knjiga koju je pisao apostol Luka. Govori o 
životu vjernika nakon Isusovog uskrsnuća, to jest o životu i radu 
prve crkve, te o širenju radosne vijesti u tada poznate dijelove 
svijeta.
3. Poslanice - pisma koja su apostoli Pavao, Petar, Ivan i drugi 
uputili pojedinim crkvama ili pojedincima.

4. Otkrivenje - knjiga koju je pisao apostol Ivan prema dobivenom 
otkrivenju od Boga o događajima u posljednjim vremenima.
Nakon obraćenja najbolje je početi čitati Bibliju od Novog 
zavjeta. Uvedi disciplinu redovnog čitanja Biblije u svoj život. 
Čitaj je po redu, a ne napreskokce. Jedino ćeš je tako uspjeti 
cijelu pročitati. Mnogi čitaju paralelno Stari i Novi zavjet, po 
redu. Koliko god puta ponovno pročitaš Bibliju, svaki ćeš puta u 
njoj otkriti nešto novo.
Biblija je Božje pismo upućeno tebi. Tvoj duh je gladan da čita to 
pismo i da sazna što ti je Bog kroz njega poručio. Ono što ljude 
najviše dotakne je Božja ljubav prema nama. Prorok Jeremija 
je rekao: „Kad mi dođoše riječi tvoje, ja sam ih gutao: riječi tvoje 
ushitiše i obradovaše srce moje“. (Jeremija 15:16)
Biblija je Božja Riječ i pridaj joj svoju pažnju. Označi stihove koji 
ti posebno znače i one na temelju kojih možeš moliti. Nauči ih 
napamet i pohrani u svoje srce. Bog ti kaže: „Sine moj, pazi na 
moje riječi, prigni uho svoje mojim besjedama. Ne gubi ih nikad iz 
očiju, pohrani ih usred srca svoga. Jer su život onima koji ih nalaze i 
ozdravljenje svemu tijelu njihovu“. (Izreke 4:20-22)
Pri čitanju Biblije izuzetno je važan stav s kojim joj pristupaš. On 
odlučuje o tome koliko ćeš pritom primiti od Boga. Imaj stav 
iščekivanja da ti Bog govori, da te uči o duhovnim stvarima i 
mijenja kroz svoju Riječ. Isus je rekao da će nas Duh Sveti uvesti 
u svu istinu i da će nas naučiti sve i sjetiti nas svega što nam 
je Isus rekao. Stoga zamoli Duha Svetog i očekuj od Njega da ti 
tumači Božju Riječ, da te uči i uvodi u svu istinu. Duh Sveti nikada 
ne govori i ne djeluje neusklađeno s porukom Biblije.
Božja Riječ pruža svjetlo na našem životnom putu. „Tvoja riječ 
nozi je mojoj svjetiljka i svjetlo mojoj stazi“. (Psalam 119:105)
„Neka knjiga Zakona bude na ustima tvojim: razmišljaj o njoj danju 
i noću, kako bi vjerno držao sve što je u njoj napisano: samo ćeš 
tada biti sretan i uspjet ćeš u pothvatima“. (Jošua 1:8)
Ono što pročitaš u Bibliji počni odmah primjenjivati u svome 
životu! Nemoj čekati na neka posebna vremena da bi te stvari 
počeo činiti, jer ona nikada neće doći! Poduzmi konkretne 
korake! Apostol Jakov nam poručuje: „Budite izvršitelji riječi, a ne 
samo slušatelji koji zavaravaju sami sebe!“. (Jakov 1:22) Primijeni 
Božju Riječ u svome životu i vidjet ćeš njezine dobre plodove!

TEMELJI VJERETEMELJI VJERE

     PREPORUKA
Damir Šićko Alić - BIBLIJA

Ova jednostavno napisana knjiga 
može biti pomoć svakome tko 
želi saznati osnovne činjenice o 
Bibliji. Namijenjena je za temeljno 
razumijevanje i pristup korištenju 
zapisima koji se nalaze u ovoj 
Svetoj knjizi. Biblija je knjiga za 
koju kažu da je najtiražnija knjiga 
na svijetu, stoga je izuzetno važno 
poznavati njenu svrhu i sadržaj. 
Višegodišnje istraživanje autora 
oblikovano je u formu malog i 
praktičnog udžbenika.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
ww.okknjizara.com  e-mail: okknjizara@gmail.com 

tel. 01/6159-068
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Ime u duhovnoj borbi
(iz knjige IME ISUS, Kenneth E. Hagin)

Ime Isus treba biti upotrijebljeno u borbi protiv nevidljivih sila 
koje nas okružuju. U Imenu Isus mi imamo vlast i autoritet nad 
svim silama tame. 

Marko 16:17–18 17
“Ova će čudesa pratiti one koji budu vjerovali: pomoću mog 
imena, izgonit će zle duhove; govorit će novim jezicima; zmije će 
uzimati rukama; ako popiju što smrtonosno, neće im nauditi; na 

bolesnike stavljat će ruke, i oni će ozdravljati!’’
Jedan drugi prijevod kaže: “Ovi znaci će se pridružiti…” 
Meni se sviđa ovakav izraz – “pridružiti”. Netko tko te prati, ide 
ukorak iza tebe, slijedi te, dok netko tko ti se pridruži, ide ukorak 
s tobom. Ovaj se prijevod slaže s 2. Korinćanima 6:1 gdje piše da 
smo mi Božji suradnici. Doslovno, u grčkom jeziku piše ovako: 
“Ovi će se znaci pridružiti onima koji vjeruju u moje Ime; u moje 
Ime će oni…” Svako dijete Božje je osoba koja ima mjeru vjere. 
Budući da se ovi znaci događaju “U MOJE IME” (Isusovo), onda 
oni moraju pripadati svakom djetetu Božjem, jer i Ime Isus pripada 
svakom djetetu Božjem.
“U MOJE Ime izgonit će zle duhove; govorit će novim jezicima…, 
[mi imamo pravo da govorimo novim jezicima u Ime Isusovo], 
zmije će uzimati rukama; ako popiju što smrtonosno neće im 
nauditi; na bolesnike stavljat će ruke, i oni će ozdravljati.” Kenyon 
kaže: „Ovdje Isus otkriva svoj dio u velikoj misijskoj zapovijedi.” 
Pogledajmo taj veliki dokument u Mateju:
Matej 28:18–20 “Tada im se približi Isus te im reče: ‘Dana mi 
je sva vlast, nebeska i zemaljska. Zato, idite i učinite sve narode 
učenicima mojim! Krstite ih u ime Oca i Sina i Duha Svetoga! 
Učite ih da vrše sve što sam vam zapovjedio! Ja sam s vama u sve 
vrijeme do svršetka svijeta.” Isus je rekao: “Dana mi je sva vlast 
na nebu i na zemlji.” Ako prekineš čitati upravo na tom mjestu, 
možeš se radovati govoreći: „Hvala Bogu, Isus ima vlast. On ima 
autoritet i na nebu i na zemlji. On može učiniti što god hoće. O 
njemu to ovisi, jer on ima autoritet.”
Ali, to nije sve što je Isus rekao. Odmah iza toga, on opunomoćuje 
Crkvu da ide u NJEGOVO IME! “Dana mi je sva vlast nebeska i 
zemaljska. ZATO IDITE…”
Nakon mog gostovanja u TV emisiji The 700 Club javio mi se neki 
propovjednik. On je uvijek bio poučavan da, ako Bog želi nešto 
učiniti, on to onda i učini. Vjerovao je: “Bog ima vlast i silu i zato 
trebamo sve prepustiti Bogu.” U obitelji tog propovjednika bilo 
je bolesti. On je sam patio od depresije. No, on je, jednostavno, 
prihvatio da ga Bog nešto uči kroz to. Tako je godinama 
propovijedao i služio drugima, dok je sâm bio deprimiran
i trpio bolesti u svojoj obitelji. Godinama nije znao za duhovni 
pobjednički život. „Ali”, pisao mi je, „Bog mi je već govorio i ja 
pretpostavljam da sam, upravo kada si ti govorio, bio spreman čuti 
i prihvatiti.” Bog je pokušavao unijeti istinu u Njegov duh. To nije 
toliko ovisilo o Bogu, koliko je ovisilo o njemu samome. Napisao 
mi je: “Kada si ti počeo govoriti o nekim stvarima, moje su se 
oči otvorile. Počeo sam sagledavati istinu. Činilo mi se kao da je 
Gospod progovorio mome srcu i rekao mi: ‘To je ono što sam ti 
ja pokušavao objasniti cijelo vrijeme.’” (Ponekad, zbog toga što u 
svojim glavama nosimo tako mnogo znanja, nismo u stanju slušati 
glas našeg srca.) „Počinjem razumijevati”, rekao je, „da je do nas 
da učinimo

nešto u konkretnoj situaciji, budući da nas je on ovlastio da to 
učinimo.”
Kada sve to saberete, to je ono što je Isus rekao: “Dana mi je 
sva vlast i na nebu i na zemlji. Sada vas ovlašćujem i šaljem vas 
da učinite učenike od svih nacija i naroda… i gle, ja sam s vama 
uvijek…”
Kako je on to s nama? Vratimo se osamnaestom poglavlju 
Matejevog evanđelja. Matej 18:19 “Nadalje, kažem vam, ako se 
dvoje od vas na zemlji slože i zamole za ono oko čega se slože, 
dat će im Otac moj koji je na nebesima.” To je predivna rečenica 
i fantastična činjenica! Ali, čini mi se da mi, ustvari, gubimo od 
onoga što Isus želi reći, jer se usredotočujemo samo na taj redak, 
ne gledajući što piše u slijedećem retku: Matej 18:20 “JER gdje 
se dvoje ili troje zajedno skupe U MOJE IME, tu SAM I JA među 
njima.” Haleluja! No, sada ponovno, ako uzmemo samo dvadeseti 
redak i izvadimo ga iz konteksta, te ga citiramo samog, bit će 
ispravno ono što kažemo, ali ćemo ostaviti utisak kao da je to cijeli 
sadržaj te pouke.
Jedan primjer ovoga je slučaj kada se skupimo na bogoslužje i 
kažemo: „Gospodin je ovdje, jer je rekao: ‘Gdje se dvoje ili troje 
saberu u moje Ime, tamo sam ja.’” Na jedan način je to istina, 
no to nije ono o čemu Krist govori u tom retku. On ne govori o 
bogoslužjima. Gospodin govori o dvojici koja su u suglasnosti, 
ovdje na zemlji. Objašnjava i to zašto će to biti djelotvorno za njih 
dvojicu ili čak za trećeg. “Nadalje vam kažem: ako dvojica od vas 
na zemlji jednodušno zamole što mu drago, dat će im Otac moj 
nebeski. JER gdje su dvojica ili trojica sabrana U MOJE IME, 
tu sam ja među njima.” Tamo sam ja! On je upravo tamo, kako 
bi se pobrinuo da ono, u čemu su se njih dvojica složili, postane 
stvarnost!
Vratimo se sada opet na Matejevo dvadeset i osmo poglavlje, gdje 
je Isus rekao: “Gle, ja sam s vama u sve vrijeme”, (20. stih). Kako 
je on to s nama? Pa, rekao je da, gdje god su dvojica ili trojica 
u suglasnosti u pogledu onoga za što se mole “…U MOJE IME, 
TAMO SAM JA u njihovoj sredini.” To je tajna. On je s nama u sili 
i autoritetu svoga Imena!

Kenneth E. Hagin- IME ISUS
Predstavljamo vam dorađeno i 
prošireno izdanje klasika kršćanske 
literature. U ovoj knjizi, jedan od 
najpoznatijih Božjih ljudi u drugoj 
polovici dvadesetog stoljeća piše o 
snazi i autoritetu Isusovog imena. 
Knjiga posvećena predivnom imenu 
našeg Spasitelja puna je otkrivenja 
koja će vas ohrabriti i donijeti vam 
spoznaju da rastete u vjeri i praktičnoj 
primjeni imena Isus. Kroz cijelu 
knjigu, autor često citira i poziva se 
na knjigu ”Divno Ime Isus”, autora E.W. 
Kenyona, PREPORUČAMO! 

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
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POSLUŠNOST BOGU
AUTORICA: Tajana Radić, Zagreb

Bog je neizmjerljiv i Njegovi su nam planovi često skriveni, 
ali svima koji traže Božje kraljevstvo i mole za Njegovu 
volju On želi otkriti svoje čudesne putove. Prisjećam se 

događaja jednog nedjeljnog popodneva, kada sam umjesto 
uobičajenog odlaska na ručak otišla prošetati maksimirskim 
parkom. Obično bih nakon sudjelovanja u nedjeljnom 
bogoslužju po navici krenula prema kući, no tog sam dana po 
prvi put izmijenila rutinu i otišla u šetnju Maksimirom. Popela 
sam se na Vidikovac u nadi da ću naći neko lijepo mjesto za kavu, 
no to je zbog gužve bilo nemoguće. U masi ljudi zamijetila sam 
jednog saborskog zastupnika i dobila poticaj da mu priđem, 
ali sam se zbog nelagode zaustavila. Sjela sam na klupicu blizu 
glavne bine i razgovarala s majkom koja mi je u šetnji pravila 
društvo, a u sebi sam se pomolila: ‘‘Bože, ako se taj čovjek spusti 
ovom stazom, bit ću ti poslušna i započet ću komunikaciju.“ Prošlo 
je nekoliko minuta, a on je opet prolazio pokraj nas stazom 
koja je bila u blizini. Razgovarao je telefonom, a ja sam u sebi 
pomislila: ‘‘Bože, ne mogu ga ometati u toku njegovog telefonskog 
razgovora, ali ako završi razgovor i prekine telefonirati, to će mi 
biti znak da krenem i ja ću mu pristupiti.“ Upravo kada je došao 
blizu nas, prekinuo je razgovor. Tada sam mu prišla, kratko smo 
razmijenili kontakte i dogovorili daljnju komunikaciju. Nakon 
tog susreta krenula je suradnja i dogovorili smo jednu stručnu 
radionicu koju smo morali organizirati u kratkom roku. Molila 
sam da ta radionica bude uspješna. Spomenuti je zastupnik 
imao priliku čuti brojne važne informacije iz krugova znanosti, 
poljoprivrednika, novinara i savjetnika, što je jako važno za 
budućnost naše zemlje i odluke koje će donositi. Nakon održane 
radionice svi su bili oduševljeni. Otvorene su brojne teme i bilo je 
ohrabrujuće za sve sudionike da krenemo u pozitivne promjene. 
Trening poput ovog pripremao me za sljedeću važnu situaciju. 
Pozvana sam održati prezentaciju na jednom znanstvenom 
kongresu u Opatiji, a u isto vrijeme stigao mi je poziv od strane 
EU organizacije da i tamo budem gošća govornica. Imala sam 
poticaj da pođem u Bruxelles, no mislila sam da bi bilo dobro da 
odradim i jedno i drugo. Odlučila sam uložiti više snage i vremena 
i kako to obično biva s Bogom, kad On nešto želi i potiče, onda 
osigura raspored i resurse da se sve to može ostvariti. Jedna je 
sjednica održana prvoga dana, a okrugli stol se održavao drugog 
dana. Na putu prema Bruxellesu činilo mi se kako me Bog vuče 
s jedne strane na drugu i da to nema smisla, jer sam prema 
svom mišljenju mogla sudjelovati u raspravi i putem interneta. 
U mislima sam se borila s takvim tokom stvari i dok sam tako 
izlijevala svoje tužaljke Bogu i kukala nad sobom, primijetila 
sam da iza mene sjedi jedan saborski zastupnik i da putujemo 

zajedno u avionu. U prvi mah to mi nije privuklo pažnju, ali opet 
sam osjetila onaj dojam da mu trebam prići. Kako nije bio sam, 
nećkala sam se i to sam odlagala. Prilikom izlaska iz aviona dugo 
smo čekali te sam skupila hrabrost i prišla mu. Dogovorili smo 
sastanak i tjedan dana poslije našli smo se na kavi. Dok smo 
razgovarali otvoreno sam mu govorila o proroštvima koje sam 
čula za našu zemlju; od duhovnog probuđenja do ekonomskog 
proboja, ali i potrebi odbacivanja idolopoklonstva i fokusiranja 
na biblijske istine bez religioznih dodataka. Dogovorili smo 
još jedan sastanak sljedećeg dana. Prijateljica i ja molile smo 
svim srcem da Bog otvori vrata za svoje djelovanje. Drugi 
dan ponovno sam došla na sastanak i umjesto prezentacije i 
razgovora s dvojicom saborskih zastupnika, imala sam priliku 
razmijeniti stavove i informacije s cijelom grupom zastupnika.  
Bog nas uvijek želi voditi i nudi nam svoja rješenja, ali kako 
bi mogao djelovati moramo umrijeti sebi i biti poslušni. Iako 
zbog prirode svoga posla godinama komuniciram s brojnim 
političarima, spomenute situacije podsjetile su me kako uvijek 
treba reagirati na poticaj koji dolazi od Boga. Životne okolnosti 
vrlo se brzo mijenjaju i potrebno je slušati što Bog govori i kamo 
nas upućuje.  Godinama sam, na Božji poticaj, upozoravala kako 
može doći do rata i pitala jesmo li spremni za takva vremena, te 
što bi bilo dobro preventivno poduzeti. Često puta nisam imala 
hrabrosti komunicirati drugima sve što mi je bilo u srcu, jer sam 
mislila kako je nemoguće da se neke stvari dogode. Kada su se 
stvari počele događati, bilo mi je žao što sam propustila priliku 
barem upozoriti i zato sam postala pažljivija kada bih prepoznala 
poticaj Duha Svetog. 
Vjerujem kako nas Gospodin upozorava, povezuje i umrežava na 
neobičan način, jer nas želi pripremiti i dati nam rješenja za izlaz 
iz krize kao što ih je dao Josipu u vremenu gladi i ekonomske 
krize. Koliko ćemo rješenja dobiti ovisi o nama, o tome koliko 
ćemo biti poslušni Njemu i Njegovoj riječi. Također, vjerujem da 
Bog poziva sve, a osobito one koji donose odluke i deklariraju se 
kao vjernici, da ostave svaku svađu, zavist, srdžbu, suparništvo, 
blud, ogovaranje (2. Korinćanima 12:20)  i okrenu se još snažnijoj 
molitvi, miru i čistoći u svakom području kako bi se mogla 
otvoriti vrata za blagoslov i Božja rješenja usred krize.
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PRIPREMILA: Gordana Horvat, Zagreb

Pastor iz New Yorka upozorava roditelje na demonski inspiriran 
sadržaj u Disneyevom filmu ‘‘Crvena panda“ (eng. ‘‘Turning Red“)

Pastor crkve V1 u New Yorku, Mike Signorelli, u videu koji je u 
međuvremenu uklonjen s YouTubea i Facebooka, upozorio 
je roditelje na “demonski” sadržaj u Disney Pixarovom filmu 

“Crvena panda”. Spomenuti film govori o tinejdžerici koja se, na 
temelju svojih promjena raspoloženja u pubertetu, transformira 
u divovsku crvenu pandu.
Signorellijeva recenzija animiranog filma, koji se prikazuje na 
Disney Plusu i u kinima, prvotno je učitana na njegov YouTube 
kanal, ali je potom uklonjena. Vjeruje da je njegov video uklonjen 
s društvenih mreža jer sadrži scene iz filma.
“Video je već zabranjen na YouTubeu u svim zemljama, što je 
bilo i očekivano”, rekao je. “Riskirao sam jer sam osjećao da imam 
odgovornost podijeliti teološku perspektivu o filmu.“
Njegov recenzentski video, koji je prikupio preko 100 000 
pregleda, naslovljen je “Pastor reagira na ‘Crvenu pandu’ - je 
li film demonski inspiriran?”. Podnaslov je glasio: “Kršćanska 
kritika: Trebaju li vaša djeca gledati Pixarov novi film Crvena 
panda?” U videu Signorelli, koji ima diplomu engleskog jezika 
i predaje novinarstvo, koristi isječke iz Pixarovog filma kada ga 
opisuje kao nebiblijski.
“Vjerujem da svaki roditelj – ne samo pastor, već i roditelj – ima 
mandat da prvo pregleda materijal jer svaki uređaj koji imate u 
svom domu je portal, bilo prozor u Božje stvari ili, nažalost, stvari 
koje vjerujem da su demonske”, rekao je Signorelli u intervjuu za 
CBN News.
Pastorov video osudio je duhovnu praksu komunikacije s 
precima, što mu je izgledalo kao sotonski ritual u filmu “Crvena 
panda”. Osim duhovnog aspekta animacije, Signorelli je temu 
filma označio kao “sekularni humanistički svjetonazor koji kaže 
da više nema krivog i ispravnog”.
“Iz Poslanice Hebrejima 9:27 znamo da je ljudima određeno 
jednom živjeti, zatim umrijeti, a potom dolazi sud, te da je 
u kršćanskom kontekstu strogo zabranjeno komunicirati s 
mrtvima”, nastavio je. “I tako, već u prvih osam minuta prikazuje 
se pjevanje, komunikacija s precima i odmah bi se trebala početi 
paliti crvena lampica. Želim li da moje dijete bude izloženo tome, 
a možda i drugim uvjerenjima koje kršćanska vjera osuđuje?”
Signorelli je naveo da ni na koji način ne želi utjecati na kršćane 
da prestanu gledati Disney produkciju. Otac dvoje djece istaknuo 
je da je svjestan da će se neki rugati njegovoj zabrinutosti.
Svom je osvrtu dao pečat komentirajući kako na kraju filma 
trinaestogodišnja glavna junakinja kaže: “Moja panda, moj izbor”, 
oponašajući mantru za abortus “Moje tijelo, moj izbor”.

“Definitivno postoji prijelomna točka, gdje pomisliš da su 
otišli predaleko”, izjavio je Signorelli. “Ako izuzmemo njegov 
duhovni aspekt, već samo na temelju sadržaja koji se odnosi na 
menstruaciju i spolno sazrijevanje film nije primjeren djeci.”
“‘Crvena panda’ podržava buntovnost prema roditeljima, 
neprikladan ples u kojem glavna junakinja govori svojoj majci da 
uživa u vrsti plesa koji se naziva ‘kruženjem’, a film potiče djecu 
da prihvate svoje ‘loše stvari’ tako što će živjeti s njima. Mislim da 
se događa to da smo toliko desenzibilizirani da smo s vremenom, 
nažalost, počeli prihvaćati stvari koje su prije bile uvredljive za 
kršćane“, rekao je Signorelli. “Mi tu činjenicu ignoriramo i to je 
razlog zašto sam osjećao teret progovoriti o ovom filmu.”

Produkcija filmova, a posebno 
animiranih, nažalost je prepuna 
promoviranja različitih svjetonazora 
protivnih Bibliji. Nedavno je medijska 
kuća Fox News, jedna od najvećih u 
SAD-u, prenijela detalje sa sastanka 
visokog menadžmenta tvrtke Disney, gdje se jasno govori o više 
ne tako tajnoj strategiji vezano uz ubacivanje sadržaja LGBTQ 
pokreta. Visoko pozicionirana članica uzbuđeno govori kako je 
godinama ubacivala sve više i više tajnog, a sada više i ne tako 
tajnog sadržaja koji se odnosi na popularizaciju LGBTQ pokreta 
kod djece. Sva sretna kaže da je nitko nije u tome zaustavljao i 
da je nitko neće u tome zaustaviti. Postoje još poneki videozapisi 
gdje predsjednica Disney tvrtke zadužena za sami sadržaj govori 
kako ima dvoje djece od kojih oboje spadaju u kategoriju koja se 
ne identificiraju sa spolom s kojim su se rodili, te s ponosom to 
prezentira.
Nažalost, takve osobe kreiraju sadržaj i tematiku koju će djeca 
gledati i ustvari kroz sadržaje takvih animiranih filmova utječu 
da naša djeca upijaju neki novi svjetonazor. U ovim vremenima 
iznimno je važno kao prvo maksimalno zaštititi svoju djecu od 
utjecaja takvih sadržaja i svjetonazora protivnih Bibliji pazeći što 
gledaju, posebno kada su sami, te kada dođu u dob u kojoj sve 
više mogu razlučivati što je ispravno a što nije, podučiti djecu 
kako je Bog zamislio da stvari trebaju izgledati i kako đavao 
želi narušiti taj balans i Božji naum za čovjeka kroz izvrtanje 
osnovnih prirodnih postavki, koje se odnose na to da je Bog 
stvorio čovjeka na svoju sliku, muško i žensko (Postanak 1:27). 

Izvor: The Christian Post, Fox News

VIJESTI IZ SVIJETA

Produkcija filmova, a 
posebno animiranih, 
nažalost je prepuna 
promoviranja različitih 
svjetonazora protivnih 
Bibliji. 
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dobrotu i vjernost u svemu! Ne 
daj neprijatelju da te nadvlada! 
Ne daj neprijatelju da te pobijedi, 
jer ti imaš moćno oružje, koje ti je 
Bog dao i s kojim možeš pobijediti u svakoj bitci! BOG JE VEĆ 
POBIJEDIO! U Kristu Isusu On nas je spasio, oslobodio, iscijelio, 
On je porazio sile tame - ZA NAS!
Slavljenje i zahvaljivanje je ujedno i čin vjere u ono što je Bog 
VEĆ UČINIO u Kristu, za nas! A naša vjera je naša pobjeda! Ako 
vjeruješ, ne čekaj!
Zahvaljuj, slavi Gospodina za ono što je učinio, veličaj ime 
Njegovo u kojemu je naša pobjeda i snaga! On će se tada 
pokrenuti u tvoju korist, kao što se i u Starom zavjetu pokrenuo 
u korist kralja Jehošafata i porazio njegove neprijatelje!
Što bi učinilo da već vidiš pobjedu u svome životu, u svojoj 
situaciji? Da su ti svi dugovi već otplaćeni, da se iscjeljenje 
očitovalo od svake bolesti, da je izgubljeni sin ili kćer natrag 
doma, u tvom i Božjem naručju…? Da je sve već riješeno? Kako 
bi tada slavio Boga? Baš tako ga slavi već sada, gledajući očima 
vjere potpunu pobjedu! I to, slavi Ga snažno, dušom i tijelom, 
svim svojim srcem i svom svojom snagom! Slavi Ga tako da mu 
pokažeš da stvarno to misliš! Pleši pred Bogom, digni ruke i glas, 
raduj se i prepusti se slavljenju! JER: Bog je dobar i vječna je 
ljubav Njegova!
Što god da se događa, tko god da te iznevjeri - Bog te neće 
iznevjeriti, On uvijek ostaje dobar. Njegova milost ti je dovoljna 
da možeš ići naprijed i nadvladati sve!
Kao što se danas mnogi uređaji pokreću senzorski jer registriraju 
naš pokret, tako i mi određenim “pokretima” tj. djelovanjem – 

zahvalnošću i slavljenjem 
pokrećemo Božju ruku u 
svojim životima! Bog nam je 
već sve osigurao: spasenje, 

iscjeljenje, oslobođenje… i samo čeka da se netko pokrene u 
vjeri. Kada počnemo slaviti, radovati se, plesati… voda poteče! 
Spasenje, iscjeljenje i sloboda dolaze, jer se i oni aktiviraju 
pokretom (djelovanjem)!!!
Potičem te danas: POKRENI BOŽJU RUKU U SVOME ŽIVOTU!

POKRENI BOŽJU RUKU!
AUTORICA: Marija Alić, Zagreb 

‘‘Pa kad započe klicanje i slavljenje, GOSPOD postavi zasjede 
sinovima Amonovim, Moabu i gori Seir, koji su krenuli na Judu, te 
bijahu potučeni.’’ 2. Ljetopisa 20:22

Jako volim cijelu ovu priču iz starozavjetne knjige ljetopisa. 
Stari je zavjet napisan nama za pouku i mislim da možemo 
puno naučiti iz cijelog ovog događaja. Izraelci su se našli 

u bezizlaznoj situaciji i naravno gledajući nije im bilo pomoći. 
Suočili su se s daleko nadmoćnijim neprijateljem, te gledali 
smrti u oči. Tada se nešto dogodilo: Božjom su milošću shvatili 
kako pokrenuti Božju ruku za sebe.
Bog je na našoj strani, vjerujem da to znamo (i Izraelci su znali), 
ali ne znamo uvijek kako pokrenuti Božju silu, Njega, da djeluje u 
našu korist! Vjerujem da je ovdje tajna: slavljenje i zahvaljivanje! 
Uzdizanje Boga iznad svega i svake situacije je ključ! To izražava 
naše povjerenje, vjeru u Boga! A Bog se pokreće, ne na temelju 
naše potrebe, već na temelju naše vjere!
Ako se nalaziš pred bitkom ili 
usred nje i trebaš čudo u svom 
životu, evo što trebaš učiniti: slavi 
i uzdiži ime Gospodnje! Objavljuj 
Njegovu dobrotu, milosrđe, vjernost, ljubav - nebesima i zemlji! 
Svojoj situaciji objavi: Bog je dobar i vječna je ljubav Njegova!

‘‘U svemu zahvaljujte! Jer to je za vas volja Božja u Kristu Isusu.’’ 
1. Solunjanima 5:18
Ovaj stih kaže da uvijek, u svemu trebamo zahvaljivati 
Gospodinu. To je Božja volja za nas! Potičem te danas: budi uvijek 
spreman slaviti Boga i zahvaliti mu! On je dostojan slavljenja, što 
god da se događa u tvome životu ili oko tebe. Kakve god da su 

okolnosti - one će se promijeniti, ali 
Bog ostaje isti! Njegova Riječ je istinita 
i vječna! Ono što je On rekao, tako će 
biti na kraju i u vijeke vjekova! Kada Ga 

slavimo i zahvaljujemo Mu U SVEMU, tako pokrećemo Njegovu 
moćnu ruku SADA, pokrećemo Njega - da se On pokrene u našu 
korist, da preuzme bitku u svoje ruke. A kada se On uključi, BOG 
UVIJEK POBJEĐUJE! Slavljenje je naše borbeno oružje! 

‘‘Pohvale Boga nek im budu u grlima, mač dvosjekli u ruci 
njihovoj!’’ Psalam 148:6
Ovdje nam Riječ kaže da su pohvale Boga u ustima - mač u 
ruci. Uzmi mač u svoje ruke, slavi i zahvaljuj Bogu za Njegovu 

Ako se nalaziš pred bitkom ili 
usred nje i trebaš čudo u svom 
životu, evo što trebaš učiniti: 
slavi i uzdiži ime Gospodnje!

Kakve god da su okolnosti 
- one će se promijeniti, ali 
Bog ostaje isti! Njegova 
Riječ je istinita i vječna! 

BOG JE VEĆ POBIJEDIO! U 
Kristu Isusu On nas je spasio, 
oslobodio, iscijelio, On je 
porazio sile tame - ZA NAS!

Bog nam je već sve osigurao: 
spasenje, iscjeljenje, oslobođenje… 
i samo čeka da se netko pokrene u 
vjeri. 

FOTO: Sebastian Dumitru/Unsplash

Benny Hinn -  DOBRO JUTRO, DUŠE SVETI
Autor govori o istinama koje je 
prikupljao kroz vrijeme svoje službe. 
Ova knjiga će ti pomoći da dobiješ 
otkrivenje o načinu prepoznavanja 
Duha Svetoga, o molitvi, pomazanju, 
slobodi od strahova i Božjem planu 
za tvoj život.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

                      PREPORUČAMO!!!
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KONTROLA UMA
Autor: Petar Fabijanić, Pula

Bilo je toga u prošlosti, a i danas se često može čuti kako 
neke određene sekte, ili totalitarni sustavi kontroliraju um 
i ispiru mozak svojim pripadnicima. Kontrola uma bila bi 

prejednostavan opis nečeg veoma složenog i kompliciranog. U 
temelju svake kontrole je nadzor nad slobodnim tokom znanja, 
naravno, u ime “većeg dobra”. Komunisti su na primjer veoma 
snažno nadzirali informacije koje dolaze izvana, kako ljudi ne bi 
bili “inficirani” tzv. kapitalističkom ideologijom. Ono što ljudima 
prethodno nije rečeno jest da je i komunizam samo jedna od 
ideologija. Taj maleni uskraćeni dio bitne informacije učinio je 
razliku, jer su mnogi prihvatili komunizam kao jedinu humanu 
ideologiju. Sve se ostalo van toga službeno smatralo zlom i 
naopakim. 
Kontrola uma može biti od strane države, ali i sam čovjek može 
sebe držati u izolaciji i nekakvom postu od vlastite inteligencije 
i samostalnog zaključivanja. Razlozi tome mogu biti različiti: od 
straha ili predrasuda, do intelektualne lijenosti čovjeka da se 
ispruža van onih određenih definiranih ili dozvoljenih granica 
razmišljanja. Dozvoljeno je često relativno. Malo dijete ne smije 
voziti automobil, a ista osoba kada naraste smije. Ne tako davno 
nismo mogli ući u državne institucije bez covid potvrde, a 
sada nam je dozvoljeno… Prema dozvoljenom i zabranjenom 
vrijeme zna biti veoma okrutno, jer ono mijenja okolnosti koje 
su uzrokovale zabrane. Ipak ako se nekako pomoću kontrole 
protoka informacija uspije fiktivno zaustaviti vrijeme, oni koji su 
pod tom kontrolom ostat će u prošlosti. 
Paradoks je ovaj: postoje ljudi slobodnog razmišljanja koji 
svojim djelovanjem mijenjaju vremena i okolnosti koliko god 
ih se netko trudio zaustaviti. Biblija uči da mi kao ljudska rasa 
odrastamo, i to ne samo fizički, već i metafizički. Čovječanstvo 
napreduje, to je u našem DNK, no istovremeno postoje sile 
kojima odgovara da nas vrate nazad u neko stanje ludila u 
kojem nas mogu kontrolirati strahom, ratom i ideologijom. 
Pod osnovnom pretpostavkom da Bog želi svakome dobro i da 
napreduje, idući biblijski stihovi pobliže nam objašnjavaju kako 
se oduprijeti bilo kakvoj kontroli uma:
‘‘Nemojte se više prilagođavati ovome svijetu. Umjesto toga, 
dopustite da vas Bog mijenja promjenom vašeg razmišljanja, kako 
biste mogli razabrati i prihvatiti što Bog želi, što je dobro, Bogu 
ugodno i savršeno.’’ (Rimljanima 12:2).
Postoji vanjski utjecaj kojeg Sveto pismo naziva svijetom - to je 
sistem odvojen od Božje dobrote, koji vrši utjecaj na ljude u vidu 
strahova, dezinformacija, krivih uvjerenja i sličnog. Na drugu 
stranu postoji Božji poziv na promjenu načina razmišljanja koji 
otvara oči za drugačije stvarnosti, prema dobrim, Bogu ugodnim 
stvarima. Da bi mogli prigrliti drugo, ovom se prvom trebamo 
oduprijeti. Nije dovoljno samo imati svoje mišljenje o nečemu, 
potrebno ga je produbiti i učvrstiti, a pojedine teze i odbaciti 
ako ih dokažemo krivima. 
Prije petsto godina rođen je istarski reformator i humanist Matija 
Vlačić Ilirik. Mnogo je toga Vlačić učinio za svoga života, no jedno 
od njegovih bitnijih djela je “Ključ Svetoga pisma” u kojem je 
razvijao misli o tome kako Sveto pismo samo sebe interpretira. 
Prije reformacije, uobičajeno mišljenje bilo je da je potrebna 
crkva da tumači Bibliju, što je dovelo do mnogih manipulacija, 

ratova, i kontrole uma. To je automatski donijelo i krivu sliku 
o Bogu. Prošlo je mnogo godina od ovog djela, a danas među 
nama postoji još uvijek velika grupa ljudi koja vjeruje da im 
netko drugi treba programirati ono što trebaju vjerovati. Iako 
je dokazano kao pogrešno, ljudi to i dalje svojevoljno slijede. 
Zašto? Na to ne postoji jednostavan odgovor. 
Hoću li dozvoliti da me netko vodi žednog preko vode ili ću se 
informirati i osloboditi svoj um od kontrole? Dakle u danima 
kada se manipulira informacijama, dobro je znati zaštititi svoj 
um i dušu od laži koja nas može zarobiti. 

FOTO: Vinicius “amnx” Amano/Unsplash

Damir Šićko Alić, RAZMIŠLJAM, DAKLE POSTOJIM
Kršćanstvo je jednostavno. Trebale 
su proći stotine godina da bi ga ljudi 
počeli komplicirati. Tada su počela 
duhovna i tjelesna lutanja čovjeka. 
Autor na živ način pojašnjava osnove 
kršćanstva, te potkrijepljuje svoje 
tvrdnje biblijskim učenjima.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

                            PREPORUČAMO

‘‘Nemojte se više prilagođavati ovome svijetu. 
Umjesto toga, dopustite da vas Bog mijenja 
promjenom vašeg razmišljanja, kako biste mogli 
razabrati i prihvatiti što Bog želi, što je dobro, Bogu 
ugodno i savršeno.’’ Rimljanima 12:2
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Susreti s raseljenima iz Ukrajine

Savez crkava Riječ Života aktivno se od početka rata u Ukrajini 
uključio u molitvu za mir. Organizirana je lančana molitva, te 
svakog dana u tjednu jedna ili nekoliko crkava Saveza zastupa 
Ukrajinu i Europu u molitvi.
Također smo se ispružili i u pomoći raseljenim osobama iz 
Ukrajine koje svakodnevno pristižu u Hrvatsku. U Vrbovcu se 
nalazi jedan od objekata za njihov kolektivni smještaj, u kojem 
trenutno boravi preko 130 osoba, mahom žena i djece. U više 
smo im navrata odnijeli razne potrepštine, koje su donirali 
vjernici crkava Riječ Života iz Zagreba i Križevaca. Našle su se tu 
školske torbe i pribor za djecu koja su krenula u školu u Vrbovcu, 
romobili i tricikl za najmlađe, lopte, odjeća, tlakomjer, dvije 
gitare, Novi zavjeti na ukrajinskom, slatkiši i drugo. Naši ukrajinski 
prijatelji vrlo su zahvalni na pomoći, kao i vrlo druželjubivi.
S ukrajinskom djecom i njihovim majkama posjetili smo i 
Zoološki vrt u Zagrebu, a pratili smo ih i na prijateljskoj utakmici 
Dinamo – Dynamo Kyiv na stadionu Maksimir. Zahvaljujemo 
Zoološkom vrtu Zagreb i Gnk Dinamo na doniranim ulaznicama.
Preko ukrajinskih crkava s kojima surađujemo šaljemo i pomoć u 
Ukrajinu za potrebe ljudi pogođenih ratom.
Ispružamo se i prema drugim ukrajinskim izbjeglicama u 
Hrvatskoj. Nekoliko je osoba iz crkve Riječ Života u Splitu 
posjetilo obitelj Ukrajinaca smještenih u Kninu. 
„U nedjelju nakon službe zaputili smo se u Knin da posjetimo i 
blagoslovimo obitelj iz Ukrajine koja je bježeći od rata utočište 
pronašla u Lijepoj našoj“, kažu vjernici iz Splita. „Proveli smo s 
njima neko vrijeme. Bilo je jako emotivno slušati i vidjeti kako 
su ti dragi ljudi hrabri ali i zabrinuti, jer su im sinovi ostali braniti 
domovinu. Blagoslovili smo ih onim što smo za njih pripremili i 
zadovoljni se vratili kući jer smo učinili nešto dobro i smisleno. 
Nastavit ćemo se ispružati prema njihovim potrebama i moliti za 
njih... i za što skoriji prestanak rata u Ukrajini!“
Kao što piše u Ponovljenom zakonu 10:18,19, “Bog ljubi 
pridošlicu, daje mu hranu i odjeću. Ljubite i vi pridošlicu, jer ste 
i sami bili pridošlice!”

POMOĆ NASTRADALIMA U POTRESU

28.12.2020. u 06,28 sati Petrinju je pogodio potres jakosti 5.0, a 
dan nakon toga 29.12.2020 još jedan jakosti 6.2 prema Richteru. 
Razoran potres odnio je ljudske živote i teško oštetio cijelu 
Sisačko-moslavačku županiju, te ostavio posljedice vidljive i 
danas.
Nakon šokantnih vijesti koje su se proširile putem raznih 
medijima cijela je Hrvatska okrenula svoju pozornost prema 
stradalom području. Pokrenute su državne i gradske službe, a 
mnoštvo volontera iz Hrvatske i inozemstva preplavilo je cijelu 
Banovinu. Savez crkava Riječ života bio je također uključen u 
akciji pružanja pomoći ljudima pogođenog područja. Na kampu 
u Bijelniku smješteni su ljudi čije su kuće stradale u potresu, 
također i volonteri koji su sudjelovali u akcijama. Crkve Riječ 
Života izdvojile su financijsku pomoć za stradalnike iz Siska, 
Petrinje i Gline.
Članovi Saveza crkava Riječ Života popravljali su krovove, 
otklanjali urušene dimnjake i pomagali pri preseljenju ljudi u  
privremene smještaje, te postavljali kamp kućice i kontejnere. 
Volonteri su stigli iz Osijeka, Sl. Broda, Siska, Pule, Zagreba, 
Varaždina i iz mnogih drugih mjesta.
Prostor KC Riječ Života, Sisak u potresu statički je jako oštećen, 
te smo bili prinuđeni pronaći novo mjesto za naše sastanke. 
Pronašli smo adekvatan prostor nedaleko od prijašnje lokacije 
našeg Centra i sada se bogoslužja održavaju nedjeljom od 10 
sati na adresi Rimska 14. 
Zahvaljujemo svima na financijskoj pomoći za stradale kao i 
svima koji su na bilo koji način pomagali ili na bilo koji način bili 
uključeni u ovu humanitarnu akciju.
Zahvaljujemo svima koji ste bili uz nas u molitvi. Vi ste bili 
blagoslov u našoj potrebi, zato neka vas Bog obilno Blagoslovi.

Žarko Jelić, Pastor KC Riječ Života, Sisak
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ČIJA JE BUDUĆNOST?
AUTOR: Kristijan Cerin, Zagreb

OBITELJSKI 
KUTAK

                          POZNATI O ISUSU 

FOTO: Kristijan Cerin, Zagreb

... muško i žensko slobodni 
su jedino kad se prihvaćaju 
i nadopunjuju u poštivanju, 
različitosti i ljubavi, u Kristu. 

Ne samo da Boga ne 
poznajemo, osim po Isusu 
Kristu; Niti sami sebe ne 
poznajemo, osim kroz Isusa 
Krista. 
Blaise Pascal 1623. - 1662. 
Francuska, matematičar, autor Teorije vjerojatnosti

Prijatelj mi neki dan kaže da se šokiran vratio iz Bruxellesa. 
Natpisi kao „Future is feminine“ ili „Future is female“ 
salijetali su ga sa svih strana. Pita on mene: „Znaš li ti da 

je budućnost ženska?“ Priznao sam da mi je to ‘’prvi glas’’ i da 
ne nalazim u Bibliji da će budućnost biti bez muškaraca. Bi li 
zaista sve bilo bolje da svijetom vladaju žene? Sumnjam. Sve 
su to isprazne nedoumice u režiji duha ovog vremena i svijeta, 
plasirane putem manipulativnih medija. Nepravda se ne 
ispravlja novim nepravdama. Takva naknadna pamet i pravda 
servira se mladima kao politička korektnost, evolucijski korak, 
novo normalno. Misije su to nemoguće, ali zavodljive. Bog nas 
u sebi ujedinjuje i Riječ kaže da je “žena od čovjeka, a čovjek po 
ženi” (1. Korinćanima 11:11-12), jer podijeljeni ne mogu doći do 
istinskih vrijednosti ljubavi, braka i obitelji.
Sve više živimo virtualno, i svijet je naoko sve povezaniji, 
informiraniji. Može se lajkati pola svijeta bez ikakve obaveze, 
ispravljati povijesne nepravde smajlićima ili staviti palčić prema 
gore, to bar ništa ne košta. Zli uvijek izvrće i želi 
posvađati različitosti – da bi se svi poklonili njemu. 
Muškarce se feminizira, a žene “osnažuje”, jer kad 
su oboje izvan svoje prirode, lakše ih je “zavaditi 
i njima vladati”. Patrijarhat je prezren na Zapadu, ali ako netko 
snuje matrijarhat koji viri ispod skuta lažne proročice Izabele 
(1. Kraljevima 16:21), neka u trećem poglavlju Izaije čita što je 
snašlo Izrael. Bolno i poučno. 
Isus uči o ravnopravnosti i oprostu. Pristranosti među vjernima 
ne smije biti (Galaćanima 3:28). A što je sa slobodom na koju se 
pozivamo? Naravno, ona je za sve ljude, ali neka je ‘‘na izgradnju, 
a ne izlika grijehu“, natjecanju i nametanju bilo rase, spola, 
ideologije, dobi itd. Isto su tako muško i žensko slobodni jedino 
kad se prihvaćaju i nadopunjuju u poštivanju, različitosti i ljubavi, 
u Kristu. O ovoj temi u poslanicama Efežanima i Kološanima ima 
naputaka za svakoga. 
Billy Graham rekao je kako je ‘‘lik oca jedno od najmanje opjevanih, 
hvaljenih, a zapravo jedno od najjačih bogatstava društva“. 
Doista, već neko vrijeme pred očima nam se događa demontaža 
lika muškarca, oca u svijetu. Ne, nisu oni bili “povijesno bezgrešni”, 
ali danas su potrebniji više no ikada. Duh ovog vremena kroz 
svoje medije postepeno, ali smišljeno i uporno, muškarce 
prikazuje kao primitivce, šeprtlje, luzere, geekove, gayeve i slično. 
Nisu to više mladići koji obećavaju, dobro odgojeni da postanu 
glave obitelji, nositelji ideala i odgovornosti, zagovaratelji reda, 
rada i zasluga. Danas su mladi muškarci predstavljeni uglavnom 
kao nosači ‘‘sanduka pive“ za razulareno druženje u svojoj pećini. 
Doista, ako su svijetu vrijednosti braka i obitelji relativne, tko bi 
se uopće za njih borio? Ako se svatko odlučuje za sebe, tko će 
preuzeti odgovornost za ikakvu zajednicu? Žene se ne poziva da 
se krase dobrim djelima, a muškarce danas tek rijetki pozivaju 

na odlučnost i požrtvovnost. Svi su pozvani na ugađanje sebi, 
ponos, tjelesnost. Posljedice su razorne u vidu sve rjeđih, pa sve 
klimavijih brakova, obitelji koje ostaju najčešće na leđima žena.
Nažalost i neka djeca onih koji se nazivaju vjernicima odrastaju 
više uz poruku s ekrana, nego uz biblijsku pouku. Lajk na 
hejt, mute na block, follow i unfollow, prstići stalno hitro 
lete. Razgovara se najčešće tipkanjem, a ne ‘‘u psalmima ili 
hvalospjevima“ (Efežanima 5:19), zar ne? Na ekranima lik muža 
i oca blijedi. Upravo dobar otac nedostaje mnogima - a Bog je 
Otac. Svijet i našoj mladeži sve ranije nudi čari ruganja, tračanja 
i svakog ponosa i tjelesnosti. Dečki su svedeni na vratolomije i 
neizostavni #sixpack, a djevojke na plesne selfy karikature. Novim 

Wingsicama se obećaje #girlpower da bi već sutra 
u cijelosti bile #empowered da vladaju dečkima. Uz 
puno #vjerujusebe na koncu će kao samodostatne 
i samosvjesne #wonderwoman spasiti svijet, ali od 

koga? Muškaraca? Zvuči to kao neki loš SF scenarij, ali mislim da 
u Bruxellesu znaju što promiču. Tako ni Božić više neće biti priča 
o Isusu, zar ne?
Neki su od ovdje navedenih hashtagova primamljivi i mnogi 
mladi doslovno se zapletu u neku društvenu mrežu. To je jedan 
od važnih razloga da roditelji trebaju imati pristup profilima 
svoje djece. Možemo se zavaravati i to blagonaklono pripisati 
nesmotrenosti ili samo nekoj fazi, ali djeca su nam povjerena 
od samoga Boga. Sačuvajmo ih od zabluda ovog svijeta, jer 
posijano brzo raste, a čupanje korova je kasnije puno teže. Crkva 
Isusa Krista nije mjesto za mačizam, ali niti za feminizam. Bog se 
ne mijenja, a On je stvorio ‘‘muško i žensko na svoju sliku“. Što god 
svijet propagirao, budućnost koja izostavlja jedno od njih dvoje 
ne vodi k Bogu.
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praktičan teen
„Da, Bog je tako ljubio svijet da je dao svog 
jedinorođenog sina da ne pogine ni jedan koji 
vjeruje u Njega, već da ima vječni život“ (Ivan 3:16).

Lester Sumrall - ŽIVJETI VIZIJU
Dr. Lester Sumrall bio je pisac, učitelj, 
misionar, evangelizator, pastor. 
Donoseći Evanđelje u mnoge dijelove 
svijeta cijeloga života neumorno je 
radio na ispunjenju Kristova poslanja. 
Napisao je više od sto trideset knjiga.

NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  

e-mail: info@okknjizara.com 
tel. 01/6159-068

PREPORUČAMO KNjIGU

Rođen sam u kršćanskoj obitelji. Roditelji su predali svoje živote 
Isusu mnogo godina prije nego što sam rođen. Odmalena sam 
slušao biblijske pouke i poučavan sam biblijskim principima, te 
sam praktički odgojen u crkvi. Ipak, spletom okolnosti i raznih 
pritisaka u osnovnoj školi, odlučio sam odbaciti Boga od sebe 
i “isprobati” život po standardima ovog svijeta. U školi sam bio 
na “nišanu” svima, kad se god dogodilo nešto zbog čega se ide 
kod pedagoga ili ravnatelja uvijek sam ispadao kriv. Bio sam „na 
nišanu“ jer sam svima otvoreno govorio da idem u crkvu Riječ 
Života, te da sam spašen i posvećen. U očima svojih vršnjaka 
bio sam slabić, čudak, sektaš; izbjegavali su me i izrugivali. 
Nisam s ostalima pohađao školski vjeronauk i to je kod njih 
izazivalo vidljivu ljubomoru.
Zbog takvih iskustava donio sam odluku da ću u srednjoj školi 
poreći bilo što o vjeri. Nikome nisam rekao da sam kršćanin, 
te sam se izvlačio iz te teme na kreativne načine, najčešće 
riječima: “Kaj to tebe briga!” Skrivao sam od drugih svoju vjeru 
u Isusa, a prestao sam se i ponašati kao kršćanin. Počeo sam 
se tući, pušiti travu i živjeti klasičan život prosječnog dečka iz 
zagrebačke Dubrave. Nakon nešto više od tri godine takvog 
života, na jednom kršćanskom skupu u Puli Bog je snažno 
dotaknuo moje srce. Moj je otac također bio tamo prisutan, 
roditelji su znali što se sa mnom događa. Nakon tog susreta, 
ponovno sam predao život Gospodinu Isusu i obećao da više 
neću činiti stvari koje sam činio, te da ću se okrenuti prema 
Njemu. Uz to, zamolio sam Ga da mi pomogne završiti četvrti 
razred srednje škole i da ne izgubim svoju vjeru zbog pritiska 
okoline.
Bog mi je pomogao i završio sam četvrti razred bez ijednog 
incidenta, niti unutar, niti izvan škole. Nakon što sam završio 
školu, imao sam opciju odmah se zaposliti ili započeti studij. 
Dva mjeseca nakon što sam počeo tražiti posao na burzi, 
nakon par kratkih probnih poslova, zaposlio sam se u skladištu 
u kojem radim i danas. Počeo sam živjeti život na način “kuća, 
posao, posao, kuća”. Život mi je postao monoton. Iako sam 
započeo u vjeri, počeo sam se hladiti velikom brzinom i ubrzo 
sam postao mlak kršćanin. Kako su mjeseci prolazili, moja 
se mlakost pretvorila u svjetovni život. Čim sam se potpuno 
ohladio, počeo sam sve češće psovati, ponekad i Boga. U 
međuvremenu sam se počeo svađati s Bogom radi obiteljske 
situacije, financija i općenito svoga života. Svjesno sam živio 
suprotno onomu što Bog voli i traži, a to je vrlo opasan put koji 
ne samo da može odvesti u propast, već i uništiti čovjeka do 
točke gdje više nema povratka.
Živio sam razvratan život. Takvo ponašanje dovelo me do 
bludnosti i drugih opakih grijeha. Nisam bio svjestan da me 
đavao vukao sve dublje i dublje, nastojeći me naposljetku 
uništiti. Činilo mi se da mi se sve želje ispunjavaju, moji najluđi 
snovi, najbolesnije želje i najtamnije misli. Sve to jer sam uz 
sebe imao sotonu, koji mi je udovoljavao do vremena kad je 
u planu imao naplatu. Na kraju je tako i bilo. Srce mi je bilo 
slomljeno, jer sam se vezao za osobu s kojom se nikada nisam 
niti trebao upoznati. No, Božja ljubav, milost, strpljivost i 

dobrota neobjašnjivo su nedokučive. Bog je pomrsio planove 
đavlu i nadnaravno prekinuo moje odnose sa svima koji su 
bili njegovi alati da me odvuku u propast. Započelo je vrijeme 
pandemije COVID-19 i prvi dvotjedni “lockdown” onemogućio 
mi je komunikaciju s kolegama na poslu. Ostao sam sam i 
zapao u depresivno stanje.
U tom periodu, dok sam polako pokušavao preboljeti slomljeno 
srce i tražio neko ispunjenje, Bog je radio na meni, iako ja to 
još nisam znao. Nakon godinu i par mjeseci, u meni se pojavila 
želja da se vratim Gospodinu, ali nešto me blokiralo. Odlučio 
sam istražiti, u glavi i srcu, što je to što blokira moj odnos s 
Bogom. Jedna draga sestra iz crkve ukazala mi je na duševne 
veze koje nisam raskinuo. Nakon prekida tih veza otvorio sam 
srce Bogu kao nikada do tada. Iako u životu nisam puno plakao, 
isplakao sam se pred Njim i On mi je iscijelio srce. Odlučio sam 
predati Bogu cijeli svoj život i sto posto svoga srca. Kasnije mi je 
pokazao kako je u svakoj mojoj situaciji bio sa mnom i nikada 
me nije napustio. U svakom trenutku čekao je da Mu dam ruku 
i da Mu se predam. Njemu na slavu, to se i dogodilo.
Dragi prijatelju, želim ti reći da bez obzira kakve si grijehe 
počinio, ma koliko teške i ljudima neoprostive, ako se istinski 
pokaješ i priznaš Isusa kao svog Gospodina, Bog će te očistiti. 
Nema tog demona, niti te sam sotona može uništiti ako te Bog 
drži. Dugo sam se borio s osudom, dok mi Bog nije kroz svoju 
riječ pokazao da nikada nije kasno dok sam god živ, da predam 
svoj život Njemu u ruke i da postanem posvećen i opravdan 
Isusovom žrtvom, te da nema osude onima koji su u Kristu. Sve 
što sam imao prije istinskog spasenja sada smatram smećem 
i ni za čim ne žalim. Bog ima bolji plan nego što ga ja mogu 
zamisliti ili isplanirati. Bez ikakve sumnje, bolje je s Bogom 
nego bez Njega.   E.M. 23 god.
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kruhovi i ribe

Bog voli marljivost
Autorica: Katarina Šošić, Zagreb 

Bog, naš nebeski Otac, uči nas u svojoj mudrosti i dobroti 
dobrom, aktivnom i svrhovitom životu koji je Njemu 
ugodan, a nama koristan! Poziva nas da sredimo svoj 

život. Uči nas da  budemo vrijedni, uredni i osobe od integriteta. 
Bog ne voli lijenost. Upozorava nas kao svoju djecu da se s 
lijenčinom ne trebamo ni družiti, kako bi se takav posramio i po 
mogućnosti promijenio. U Drugoj poslanici Solunjanima Božja 
Riječ nam naređuje da se klonimo onih koji besposliče i ne slijede 
apostolsku predaju. Primjer za to je i apostol Pavao i njegovi 
suradnici koji su vrijedno radili oko duhovnih stvari spasenja 
propovijedajući Evanđelje Isusa Krista,  a nisu propuštali ni raditi 
rukama kada je to bilo potrebno.
„Zapovijedamo vam, braćo, u ime Gospodina Isusa Krista da se 
klonite svakoga brata koji živi neuredno i ne po predaji koju primiste 
od nas. Ta sami znate kako nas treba nasljedovati. Jer dok bijasmo 
među vama, nismo živjeli neuredno: ničiji kruh nismo badava jeli, 
nego smo u trudu i naporu noću i danju radili da ne bismo opteretili 
koga od vas.“ (2. Solunjanima 3:7,8)
Dalje, u istoj poslanici, Pavao govori: “…sad čujemo da neki među 
vama besposliče, da uopće ništa ne rade, već se bave ispraznim 
stvarima.” (2. Solunjanima 3:11) To je stvarno istina: ljudi bez 
posla, oni koji ne žele raditi, najviše mrmljaju, prigovaraju, 
kritiziraju. Na sve imaju primjedbe, ništa im ne valja! Klonimo 
se takvih radi vlastitog duhovnog prosperiteta! Bog nas uči 
mudrosti i marljivosti koja će donijeti dobar plod za naš život.
Znate li da se u Božjoj Riječi spominju mravi kao primjer 
marljivosti, da bismo nešto naučili od njih? Biblija je vrlo praktična 
i uči nas mudrosti života: “Četvoro je maleno na zemlji, ali mudrije 
od mudraca: mravi nejaki stvorovi, koji sebi ljeti spremaju hranu...” 
(Izreke 30:24,25) Vrijedno je razmisliti što bismo to trebali naučiti 
od mrava! Mudriji su od mudraca, kaže Bog! Rade ljeti i spremaju 
hranu za zimu, za razdoblja kada nema tolikog obilja. Pouka: radi 
kada je ljeto tvog života, tvoja sezona, kada si mlad i snažan, 
kada je tvoja sezona stvaranja i napredovanja te sakupljaj i za 
sezonu zime, tj. za starost. Veličanstvena je Božja mudrost!
Zanimljivo je da Bog nikada nije pozvao u službu niti jednog 
lijenčinu, besposličara. Upravo suprotno: zvao je one koji su 
vrijedno i marljivo radili svoje svjetovne poslove. Kada je Bog  
naredio Iliji da potraži Elizeja i postavi ga za proroka, pronašao 
ga je kako radi vrlo težak posao. „Ode on i na povratku naiđe na 
Elizeja, sina Šafatova, gdje ore: pred njim dvanaest jarmova, sâm 
bijaše kod dvanaestoga. Ilija prođe kraj njega i baci na nj svoj plašt.“ 
(1. kraljevima 19:19)
Isto tako je Bog i Gideona, koji je izbavio Izraelce iz ruku njihovih 
neprijatelja, pozvao dok je bio zaokupljen poslom: „Anđeo Jahvin 
dođe i sjede pod hrast kod Ofre koji pripadaše Joašu Abiezerovu. 
Njegov sin Gideon vrhao je pšenicu na tijesku da bi je sačuvao od 
Midjanaca.“ (Suci 6:11)

Mojsije je također redovito obavljao svoj posao pastira, a Bog 
mu se tada veličanstveno objavio u plamtećem grmu: „Mojsije 
je pasao ovce svoga tasta Jitra, midjanskoga svećenika. Goneći 
tako stado po pustari, dođe do Horeba, brda Božjega. Anđeo mu se 
Jahvin ukaže u rasplamtjeloj vatri iz jednog grma. On se zagleda: 
grm sav u plamenu, a ipak ne izgara.“ (Izlazak 3:1,2)
Apostol Pavao je prije svoje službe za Krista bio vrlo aktivan u 
progonu kršćana. Taj je Savao bio revan u svojoj nakani da spriječi 
širenje poruke Evanđelja, ali je Bog okrenuo njegovu revnost na 
putu za Damask u revnost za Isusa Krista. Osim veličanstvenog 
puta širenja Evanđelja među tadašnjim narodima, apostol Pavao 
napisao je i veći dio Novog zavjeta kojeg danas čitaju milijuni 
ljudi.
„Prolazio sam mimo polje nekog lijenčine, i mimo vinograd nekog 
luđaka, i gle, sve bijaše zaraslo u koprive, i sve pokrilo trnje, i 
kamena ograda porušena. Vidjeh to i pohranih u srcu, promotrih i 
uzeh pouku: Još malo odspavaj, još malo odrijemaj, još malo podvij 
ruke za počinak, i doći će tvoje siromaštvo kao skitač i oskudica kao 
oružanik .“ (Izreke 24:30-34)
Važno je slušati Božji  glas, glas svoga Stvoritelja i graditi svoj život 
na Stijeni , na Božjoj Riječi,  vođen Božjom mudrošću. Čovjek koji 
sluša i slijedi Božji savjet, može na svom putu očekivati blagoslov 
i vidljivi napredak. 
„Blago čovjeku koji ne slijedi savjeta opakih, ne staje na putu 
grešničkom i ne sjeda u zbor podrugljivaca, već uživa u zakonu 
Jahvinu, o zakonu njegovu misli dan i noć. On je k’o stablo zasađeno 
pokraj vódâ tekućica što u svoje vrijeme plod donosi; lišće mu nikad 
ne vene, sve što radi dobrim urodi.“ (Psalam 1:1-3)
Bog dakle daje svoj blagoslov na ono što radimo, a mi zatim 
častimo Gospodina onime što smo stekli. Najviša, najplemenitija 
svrha ulaganja naših resursa je ulaganje u Kraljevstvo Božje, u 
širenje Kraljevstva Božjeg na zemlji. Kada molimo: ‘’…neka dođe 
kraljevstvo tvoje…’’, svojim ulaganjem potvrđujemo da smo tako i 
mislili. Ulažemo svoje vrijeme, svoju snagu, svoje financije, a Bog 
nama vraća neizmjernim blagoslovom, jer Bog nikome ne ostaje 
dužan. Naš Bog tada „otvara ustave nebeske nad nama i izlijeva 
na nas punom mjerom blagoslov.“ (Malahija 3: 10) Ako sijemo 
u Božje Kraljevstvo ne trebamo se uopće bojati za budućnost, 
jer nam Gospodin Bog daje obećanje  da ćemo imati i sjeme za 
sijanje i kruh za hranu.
“On će umnožiti naše sjeme i učinit će da uzrastu plodovi naše 
pravednosti, da postanemo bogati u svemu za svaku darežljivost 
koja je takva da po nama daje zahvalu Bogu.” (2. Korinćanima 
9:9,10) 

Riječ Života
broj 10, rujan, 2016.

Od najmanjega postat će tisuća, od neznatnoga moćan narod.

Besplatni primjerak,

www.rijeczivota.hr
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DOBRI LJUDI

Prava katolička vjera
Politički 
KOMENTAR

Deset ZAPOVIJEDI
OBITELJSKI 
kutak

TEEN’S 
kako 
prepoznati
lažne
prijatelje
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OSLOBOĐENJE od 
straha i tjeskobe

List ‘‘RIJEČ ŽIVOTA’’ je besplatni duhovni 
magazin u izdanju ‘‘Saveza Crkava Riječ 
Života’’ koji donosi raznolike teme i 
razmatra sadržaje na temelju biblijskog 
nauka. Vjerujemo da je Biblija Božja 
Riječ i vrhovni autoritet za pitanja vjere.
Ukoliko želite primati ovaj list na svoju 
kućnu adresu možete nam se javiti i 
poslati podatke za dostavu poštom.
list.rijeczivota@gmail.com

LIST ‘‘RIJEČ ŽIVOTA’’
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 iz srca 
   mi naviru 
pjesme Kralju.....

Želite li donacijom potpomoći ovaj časopis, svoj prilog možete uplatiti na račun: 
Savez Crkava ‘‘Riječ Života’’, IBAN: HR28 2402 0061 1004 1020 4, poziv na broj: 321

UTJEHA
AUTORICA: Radimila Odribožić, Sisak

Čuo sam glas vapaja tvog,
bio sam blizu ali ti to nisi znala.
Vapaj tvoga srca došao je do mene!

Tihi glas mi je tad progovorio:
Predaj svoje brige meni, ja sam te otkupio.
Osjetila sam Tvoju blizinu i toplinu,
i suze su presušile.

OHRABREN STOJIM NA STIJENI
AUTORICA: 
Snježana Budanec, Zagreb

Strpljivo sam čekao
dok su drugi prolazili pored mene
nijemog
cestom su žurili ljudi
stajao sam mirno 
usred užurbane gomile
obasjala me milost
kao duga obojila mi vrijeme
čuo sam Glas
govorio je meni
obrisao mi grijehe
i izvukao mi dušu
iz živoga blata
nevidljiva Ruka dotakla mi srce
oživila duh
da hodam putem Života
pod nogama sam osjetio 
čvrstu Stijenu
i da stojim na sigurnom tlu
podigao sam ruke prema nebu 
jer u srcu rodila se vjera
i izlazila na usta
iz mene su potekli 
čudesni stihovi
zahvaljivanja Bogu

           GLAZBENA PREPORUKA

Album pod nazivom “Pjesma si Ti” je naš prvi tamburaški gospel 
projekt. Na albumu se nalazi 12 prekrasnih tradicionalnih 
kršćanskih pjesama prepunih radosti i slavljenja. Pjesme iz 
poznatih pokreta probuđenja, pune nade i radosti, nadahnute i 
rođene iz žive vjere u Boga, obučene su u poseban, topli domaći 
zvuk tamburice. Album je zaista jedinstven na tržištu duhovne 
glazbe jer pjesme izvode raznoliki muški i ženski vokali, a sve 
tamburaške instrumente odsvirala je samo jedna osoba.
Glazba i riječi ovih pjesama mogu biti važan sastojak za 
intimno vrijeme s Bogom, ali isto tako mogu povezati i trenutke 
zajedničkog slavlja u kršćanskom ozračju.
Iskoristite ovaj album kao priliku za poseban poklon nekome, 
posebno generacijama kojima je takav zvuk blizak.
Album je dostupan na CD i USB formatu.

01. BOG I DANAS ČUDA ČINI 
02. KOLIKA JE BOŽJA LJUBAV
03. U BOGU JE MOJA SNAGA
04. ODLUČIO SAM DA SLIJEDIM KRISTA
05. OSVANU JUTRO
06. PSALAM 91
07. DIVNO ZVUČI RIJEČ O KRISTU 
08. DRAGI ISUSE, JA SAM ZAHVALAN 
09. KAO KOŠUTA
10. NIŠTA NIJE PRETEŠKO ZA TEBE 
11. PJEVAT ĆU GOSPODU SVOM
12. PJESMA SI TI

PONUDA KNJIGA I GLAZBE

OK KNJIŽARA nudi sadržaje za sve generacije! 
Potražite na našim stranicama nešto za sebe, 
prijatelje ili djecu. Odaberite knjigu, CD ili DVD 
i promijenite svoj život... i to na bolje!

PREGLEDAJ KATALOG, PIŠI NAM, NARUČI SVOJ PRIMJERAK!
www.okknjizara.com  e-mail: okknjizara@gmail.com 

tel. 01/6159-068
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Slavonski Brod

Zagreb

Pula

Sisak

Split

Varaždin

Bjelovar

Dubrovnik

Osijek

Vlaška 88/1 (Laginjina 11) 
srijedom u 19
nedjeljom od 10 sati  
tel. 2911 942

Keršovanijeva 23
srijedom od 19 
i nedjeljom od 10 sati
tel. 091 7342 496
(Rijeka - informacije na telefon)

Radićeva 19a   
četvrtkom od 19 
nedjeljom od 18 sati
tel. 097 7499 885

Čajkovica nova 3a
srijedom od 19 
nedjeljom od 1o sati
tel. 091 515 8446

A. Šenoe 24 
subota od 18 sati
tel. 095 272 7774

Rimska 14 (Prva ulica) 
nedjeljom od 10 sati
tel. 091 5582 518

Šibenska 9
četvrtkom od 19
i nedjeljom od 10 sati
tel. 091 5001 214

Sajmište 12
subotom od 18 sati
tel. 095 9146 850

Sve informacije možete saznati u uredništvu lista ako nazovete na broj telefona 01 2911 942 ili pišite na mail: list.rijeczivota@gmail.com

u Šibeniku i Zadru (nazovite!)

D O B R O  D O Š L I !                               D O B R O  D O Š L I !

Stjepana Radića 104
          nedjeljom od 18 sati
            tel. 091 25 33 924

            

Križevci
Petra Preradovića 12
subotom od 19 sati
tel. 097 6145 124

Želite li donacijom potpomoći ovaj časopis, svoj prilog možete uplatiti na račun: Savez Crkava ‘‘Riječ Života’’, IBAN: HR28 2402 0061 1004 1020 4, poziv na broj: 321


